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P 14. Nedklasificering af vandløb                      

 

Skovlund /Ansager Udviklingsråd kan ikke anbefale den foreslåede nedkvalificering af vandløb. 

Det er en ekstra byrde som pålægges enkelte lodsejer, og der med øgede omkostninger (skat) for de 

berørte. Det vil desuden have en negativ indflydelse på lysten til at bosætte sig i landdistrikter 

Ifølge vores lokale vandløbsformand vil det være meget skadeligt at fjerne den offentlige 

grødeskæring. Den nuværende skæring giver en ensartet grødeskæring i vandløbene, som så også 

giver ensartet vandstrømnings gennemgang i hele vandløbssystemet. 

Bliver den privatiseret vil den enkelte lodsejer bruge maskiner eller helt undlade skæring. Idet de 

specielle meje knive ikke vil være hvermandseje. Desuden vil der være offentligt tilsyn, som vil 

være folk med højere løn og som vil tage meget administrativ tid. Vandløb aftager også vand fra 

vejgrøfter, offentlige og industrivirksomheders pladser mv. Som vores vandløbsformand gennem 

mere end 25 år udtaler. ”Det vil give et dårligt resultat både for naturen, befolkning og 

vandløbssystem”. 
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